
Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Pod Zámkem 300, 763 61 
 

Pohořelice 4. října 2015 
 
 
Zápis z členské schůze konané dne 2.10.2015 
 
     V pátek dne 2.10.2015 se v hasičské zbrojnici konala říjnová členská schůze, které se 
zúčastnilo celkem 15 hasičů. Schůzi vedl starosta Milan Zelík. 
 
 

1. Svátky a narozeniny: svátky:  25.10. Beáta Sukupová 

       narozeniny:  3.10. Aleš Maňásek  

      27.10. Pavel Šeďa  

 

2. Uskutečněné akce v září 2015 

 

- 5.9.2015 – brigáda – Hanáček Lubomír, Vrzala Dušana a Zelík Milan – zabudována 

dvoje čistící dvířka ke komínu – ze strany od garáže, oprava/dodělání střechy – 

hřebenáč z čelní strany, svedení dešťové vody z hlavní střechy na střechu přístavby, 

instalace pračky do sklepa – napojení na vodu a odpad 

- 6.9.2015 – Pohárová soutěž Napajedla – st. žáci, ženy i muži – první místa, přivezli 

jsme dva putovní poháry, mladší žáci se tak krátce po prázdninách nedali dohromady 

- 12.9.2015 – 760 let obce. Poděkování všem za přípravy, průběh i úklid akce. Zejména 

pak ženám za dlooouhé setrvání v bufetu  Blíže viz. článek na stránkách.  

- 25.-27.9.2015 – tréninkový kemp Bludov, okres Šumperk – Adéla Vyoralová a Jana 

Forbelská – zúčastnilo se celkem cca. 40 závodníků, trénovali i trenéři z reprezentace, 

líbilo se 

- 26.9.2015 -  brigáda – Milan Zelík – dodělání nových el. rozvodů na WC, pračka, 

mrazák a čerpadlo, PC a tiskárnu, instalace hasicích přístrojů 

- 26.9.2015 – Kristýna Polová slavila narozeniny, byly jí předány dárkové poukazy ze 

Slevíka za (blíže v úplném znění zápisu) jako poděkování za její pomoc při konání 

plesu 

 

3. Plánované akce na měsíc říjen 2015 a dále  

- 3.-4.10.2015 Podzimní soustřední MH – Jiskra Otrokovice – překážky převezl 

Miroslav Vrzala, starší žáci a Jana Forbelská, Maňásek Aleš a Zelík Tomáš vše 

připravili a vyměřili již v pátek v podvečer, ráno bude vždy sraz v 08:00 u zbrojnice, 

návrat v 18:00 hodin taktéž ke zbrojnici, svačinky si uděláme sami, na oběd budeme 

ve 13:00 hodin chodit do restaurace ke Zvonovi, poplatek pro děti na dva obědy a čtyři 

svačinky je 200,- Kč, ze sborové pokladny se nebude doplácet s největší 

pravděpodobností nic, soustředění se bude účastnit i Eliška Vítková z SDH 

Bohuslavice, která u nás bude celou sezónu na hostování za starší žáky 

o Počet dětí: 25 

o Za vedoucí: Jana Forbelská, Lubomír Hanáček, Aleš Maňásek, Tomáš Zelík, 

Milan Zelík 

o Jídlo: svačinky již nakoupila Jana Forbelská 

o Doprava: bude zajištěna osobními vozidly vedoucích a hasičským vozidlem, 

nebudeme se muset pro nikoho vracet, vyjde to na jednou. 



 

- 10.10.2015 Okresní kolo hry Plamen – Racková – půjčujeme naši novou překážku na 

útok CTIF – s tímto nemá nikdo problém 

o Počet dětí: max. 20 

o Za vedoucí: Jana Forbelská, Lubomír Hanáček, Aleš Maňásek, ? Tomáš Zelík, 

? Milan Zelík 

o Doprava: bude se řešit dle aktuálních možností a počtu vedoucích v pátek 

9.10.2015 

 

- 17.10.2015 Ukončená sezóny SDH Pohořelice a SDH Komárov – bude probíhat na 

Komárově, kde si dáme nejpozději ve 12 hodin sraz, poté proběhne společný oběd a 

následně se rozlosujeme do družstev, která budou od 14 do 19 hodin plnit všelijaké 

různé disciplíny, od 20 bude probíhat v kulturním domě soukromá akce – bude hrát 

kapela Horst. Od soutěžících, kteří budou mít sraz již ve 12 budeme vybírat poplatek 

150,- Kč. Ti, co přijdou večer, to budou mít gratis, vstupné je půllitr kořalky  Na 

akci jsou zváni všichni členové a jejich drahé polovičky. Poplatek pro soutěžící 

pokryje náklady na kapelu (chtějí 3.500,- Kč) a ceny pro nejlépe umístěné, občerstvení 

a další věci budou hrazeny napůl s Komárovským sborem. Navíc pozveme: Jan a 

Lenka Pechovi + jejich kámoši z Otrokovic, Michal Vlček a Petra Konečná, starosta 

obce nebo jím pověřený reprezentant obce, Miroslav Fuglík + 1, Kristýna Polová + 1, 

Katka Silná + 1, Radek Omelka + 1, Radek Michal + 1 

o Kdo budou členové organizačního štábu?  - Milan Zelík a Jana Forbelská.  

o Kolik bude vklad z pokladny? – 5.000,- Kč, hlasování – všichni pro 

 

- 24.10.2015 Sběr železa – kromě sběru železa proběhne v tento den i brigáda na 

zbrojnici – zejména pak práce na střeše – Lubomír Hanáček, který domluví Radka 

Omelku, proběhne i převoz buňky ze zahrady ke zbrojnici, dále svaření roštu u kanálu 

před sklepem, instalace plastového čerpadla na stálo do studny, pod poklop a pokud 

bude dostatek lidí, tak se pustíme i do rozebrání kovové části nádrže naší koňky, 

kterou tímto započneme restaurovat –  informování a dostatečný počet členů zajistí 

Milan Zelík 

o Tisk plakátů: zajistí Milan Zelík + co nejdříve zaslání na kabelovou televizi a 

požádání o vyhlášení v místním rozhlase 

o Roznos plakátů a do kdy: Pavel Šeďa, do soboty 17.10.2015 

o Jídlo: Pavel Šeďa zkontroluje stav v mrazáku a dle potřeby se dohodneme na 

dokoupení jídla, jinak nákup zajišťuje Milan Zelík v obchodě u Němečků 

o Vozidla: Miroslav Vrzala  

 

- 5.11.2015 Okrsková schůze – v Pohořelicích, za náš sbor Jana Forbelská, Božena 

Vrzalová a Zdeňka Lidincová – bude je informovat ještě Milan Zelík 

 

- 7.11.2015 Shromáždění představitelů sborů – Vizovice 

o za sbor pojede Milan Zelík – hlasování, všichni pro, dále pojede za okrsek 

Dalibor Lidinec a za okresní výbor Vít Blaha – pojedeme společně  

o budou se nahlašovat soutěže pro celý okres – uzlovačka by vyhovovala nejlépe 

v neděli 24.1.2016, pokud tam ale již bude někým obsazeno, nahlásíme sobotu 

23.1.2016 

 

- 7.11.2015 Sklípek – Kostelec u Kyjova 

o Autobus zajišťuje Miroslav Vrzala  



o V kolik bude sraz: 17:00 hodin, u hospody 

o Kolik lidí pojede: prozatím 47 osob, seznam účastníků i vybírání poplatku 

600,- Kč za osobu má na starosti Jana Forbelská 

o Kdy dáme návrat: odjezd od sklepa nejpozději v 02:00 hodin 

o Kolik peněz se bude doplácet ze sboru: Na členy se letos nebude ze sboru 

doplácet nic. Klasicky se bude ze sborové pokladny hradit poplatek za autobus 

- 5.000,- Kč a navíc 2.800,- Kč za degustaci. Hlasování – všichni pro.  

 

- Zabíjačka – termín 16.1.2016 

o Prasátko zajišťuje: Pavel Šeďa 

o Do kolika kg: alespoň 250 kg 

o Sportovci budou mít zabíjačku 23.1.2016 a myslivci 30.1.2016 (myslivci 

prozatím možná jen kotel) 

 

- Brigáda na hřišti – v souvislosti s výstavbou nové budovy na hřišti se bude likvidovat 

celé současné zázemí. Na stěhování nás potřebovat nebudou, ale bylo by dobré, 

kdybychom přišli pomoci se sundáváním plechů z tribuny. Termín brigády není 

stanoven, prozatím jen jako informace.  

 

- připomenutí důležitých termínů: 12.12.2015 výroční členská schůze, 23./24.1.2016 

uzlovací soutěž, 30.1.2016 karneval, 20.2.2016 ples, sportovní den 20.8.2015  

 

4. Technika 

- Budeme Avii opravovat? Z poslední schůze padl odhad na částku 10.000,- Kč, 
svépomocí.  – Prozatím vyčkáme, kolik zůstane peněz v rozpočtu. Nyní je ale vozidlo 
technicky způsobilé, STK do června 2016, takže případné opravy budeme řešit až 
poté. Stejně ale v té době již budeme mít zřejmě nové vozidlo.  

- Nové vozidlo – bude podána žádost o dotaci na nové vozidlo Iveco, předběžně 
celková částka projektu 750.000,- Kč, spoluúčast obce okolo 70 %, má na starosti 
Milan Zelík, již je aktuální sledovat bazary, projekt se může realizovat od 1.1.2016 

- Nový vozík, resp. postačí podvozek s technickým průkazem, stávající totiž ani po 
upravení oje nebude vyhovovat ani technicky, ani předpisově, navíc jej 
nezaregistrujeme – od stávajícího nemáme žádné doklady a tyto již ani nemáme kde 
dohledat, veškeré varianty byly vyčerpány 

o Miroslav Vrzala – je možné u soukromé společnosti nechat vyrobit vozík zcela 
dle našich potřeb – bude řešit Miroslav Mrzala ve spolupráci s Milan Zelíkem 
– na příští schůzi již musíme vědět cenu a další podrobnosti, předpokládaná 
částka cca. 25.000,- Kč, čerpalo by se z obecního rozpočtu 

- Připomenutí – od firmy METAL PS máme přislíbenou úpravu vozíku s nádstavbou 
- Budíky k PPS 12 – zásah – Miroslav Bičan – jak to vypadá, podařilo se stroj odzkoušet 

pod tlakem? – nepřítomen, neodzkoušeno 
 

5. JSDHO 

- Dokoupení záchranářských žebříků + trhací hák – do částky 13.600,- Kč, hlasování – 
všichni pro, bude čerpáno z rozpočtu obce 

- Dokoupení nářadí do vozíku (páčidlo, lopaty, metly, rýč, krumpáč), do částky 3.000,- 
Kč – hlasováno, všichni pro, bude čerpáno z rozpočtu obce 

- Zakoupení kufru s nářadím za 2.390,- Kč – hlasováno, všichni pro, bude čerpáno 
z rozpočtu obce 



- Dokoupení udržovačky s nabíječkou v jednom – ponecháno na příště dle cenových 
nabídek a parametrových možností 

- Impregnace již jsou objednány (2 litry za 2.000,- Kč – bude proplaceno na obci 
z rozpočtu JSDHO), dezinfekce do obuvi se dokoupí v lékárně – má na starost Milan 
Zelík 

- školení u pana Měrky ??? – Miroslav Vrzala domluvil termín středa 7. anebo čtvrtek 8.9.2016 
v Oldřichovicích – seznam účastníků si bude domlouvat velitel Miroslav Vrzala 

- debatováno o nákupu elektrocentrály a svářečky – ponecháno na příště dle cenových 
nabídek a přehledu o zůstatku v rozpočtu obce 

- zdravotní prohlídky –  schází Tomáš Hanáček a Pavel Šeďa 
 

6.Zbrojnice a brigády 

- Brigáda – proběhne společně se sběrem železa, bylo by vhodné, aby se již zúčastnili i 

dorostenci – máme toho v plánu hodně, tak čím víc lidí, tím líp – má na starosti Milan 

Zelík 

- Střecha, kdy se do ní pustíme, co na to potřebujeme? 

o do střechy se v rámci sběru pustí Lubomír Hanáček a spol.  

- Dušan Vrzala – jak to vypadá s materiálem na nový regál do garáže? - špatné 

- Nařezat a ohranit poličky na poháry, z plotny, která zůstala po kuchyňské lince – má 

na starosti Milan Zelík 

- Propojení se s kanálem u cesty – řešeno přes starostu – připomene se Milan Zelík 

- Proudnice ke koňce shánět nakonec nebudeme, Oldřich Urban jednu měděnou, úzkou, 

dlouhou našel doma, prý nám ji přinese – vezme si na starosti Pavel Šeďa 

- namísto rozdělovače, co je na vyústění z koňky, se nic dávat nebude, můžeme se 

pokusit maximálně sehnat šroubení, které by odpovídalo onomu závitu a bylo jej 

možné použít na savice 

- 26.9.2015 byl u nás již čalouník Radek Pavelka z Napajedel, zapůjčil si staré zbytky 

řemínků s tím, že to probere s kolegou a ozvou se, prozatím jsme se o ceně ani ničem 

dalším nebavili – až to pan Pavelka nacení, probereme to na schůzi 

- Navrhnul nám také, že na kozlíku býval kožený potah, že by jej udělali z černé kůže, 

nevypadalo by to zle, možná tam dříve i byl – odhlasujeme až dle ceny 

 

7.Činnost mládeže 

- Dopravné pro vedoucí - již bylo proplaceno na obci pro Janu Forbelskou a Lubomíra 

Hanáčka  –  PHM za celkem 10.000,- Kč za celou sezonu.  

- Podzimní soustředění Jiskra Otrokovice – již probráno 

- Okresní kolo hry Plamen – Racková – 10.10.2015 – již probráno 

- Přetěsnění džberovek 

o Lubomír Hanáček - jsou v pořádku, není třeba 

- Je třeba něco dokoupit pro žáky? 

o Jana Forbelská - hodil by se tunel pro žáky na útok CTIF – má na starosti 

Miroslav Vrzala a Lubomír Hanáček 

- Za účast na Okresním kole hry Plamen dostala obě naše dětská družstva poukazy na 

částku 2 x 1.700,- Kč. Tyto je možné vybrat pouze u společnosti X-Flame. Chtěli 

bychom dokoupit rozdělovač pro jednotlivce na 60/100 m za 5.800,- Kč. Doplatíme 

tedy chybějící částku na tento rozdělovač – cca. 2.500,- Kč? Hlasováno – všichni pro – 

má na starosti Forbelská Jana a Milan Zelík. Zejména je důležité zajistit ony slevové 

kupony.  

 

 



 

 

8. Sportovní družstva ženy, muži 

- Je třeba něco opravit nebo dokoupit ? 

o Ne 

- Jak to vypadá s teplákovými soupravami pro družstvo žen? 

o Teplákové soupravy se stále řeší, cena bude orientačně 10.000,- Kč, tedy o 5 

tisíc méně, než jsme na ně uvolnili  

- Za reprezentaci na víkendovém kempu v Bludově budeme proplácet Janě Forbelské a 

Adéle Vyoralové dopravné a další nutné výdaje? Jedná se o částku 2.210,- Kč. 

Hlasováno – ano, všichni pro.  

- nová mašina PPS 12 ? 

o stále hledáme, nabídky přinést na další schůzi 

- domeček na hřišti – projednáno na zastupitelstvu obce, nikdo nic nenamítal, voda bude 

do domečku přivedena ze strany od Hyblerového a budeme tam mít svoje hodiny. 

Ještě se musí dořešit způsob zabudování přípojky, aby voda nezamrzala. Domeček 

bude převezen ze zahrady ke zbrojnici v rámci sběru.  

 

9. Pokladna + zápisy výdajů přes obec + zápis stavu elektroměru 

- předloženy výdaje i příjmy za uplynulý měsíc, blíže v úplném znění zápisu 

 

11. Diskuze: 

- dárek pro Víťu se pořád nedaří sehnat, vždy mě někdo přehodí, potřebujeme mít více 

peněz k dispozici, dáme z pokladny navíc 1.000,- Kč? Hlasování – ano, všichni pro.  

- Připomenutí - paní Lidincová si bude / nebude chtít vyřídit novou uniformu? 

o Nakonec ano, jen se tam musí dostavit.  

- Doplnění uniforem pro všechny, komu co schází. 

o Adéla Sukupová – sako 

o Boženka Vrzalová – sponky 

o Petra Vendolská – sukně 

o Jana Forbelská – výložky do okresního výboru 

o Dalibor Lidinec – košile  

o Milan Zelík – košile s dlouhým rukávem 

o Hlasováno – ano, všichni pro 

-  Komu schází ještě domovenky? – na příští schůzi doplní Milan Zelík 

- chladící a výčepní zařízení – ponecháno na příští schůzi 

 

 

  Milan Zelík 

starosta sboru 


